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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 

DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE 15. 11. 2017 

 

 

PŘÍTOMNI:   Stanislav Čaban; Igor Dostálek; Hana Halberstadt; Petr Theodor Pidrman; Miroslav 
Plešák; Lukáš Rieger; Adam Steinbauer; Petr Svozílek; Jonáš Konývka. 

HOSTÉ:  Petr Francán (děkan); Ondřej Vodička (tajemník) 

 

Senát je usnášeníschopný (9/9) 

 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ:  1.  Diskuze o přípravě fakultních dokumentů: JŘ AS, VŘ AS, JŘ UR a       

Disciplinárním řádu 

   2. Vystoupení děkana Petra Francána 

   3.  Různé 

 

PROJEDNÁNO: 
 

Předseda AS DIFA navrhl, aby na základě jeho domluvy s právníkem JAMU a děkanem fakulty 
byl oproti na minulém zasedání avizovanému schvalování dokumentů (JŘ AS, VŘ AS a JŘ UR) 
upraven program zasedání tak, aby o nich proběhla pouze diskuze. Senátoři byli o tomto 
návrhu již předem zpraveni elektronicky. Všichni přítomní členové senátu schválili program 
zasedání. 

 
ad 1. 

 Předseda senátu informoval o proběhlé schůzce s právníkem, na které mu předložil 
poznámky senátu z minulého zasedání k chystanému JŘ AS. 

 Děkan představil a okomentoval změny v chystaných fakultních dokumentech - VŘ AS, JŘ 
UR a Disciplinárním řádu.    

 Senátoři se k jednotlivým změnám vyjadřovali v diskuzi. 

 Děkan připomenul předsedovi povinnost poslat mu návrh předsedy AS DIFA k JŘ AS před 
samotným schvalováním k vyjádření děkana. 

 
ad 2. 

 Děkan oznámil, že Divadelní fakulta JAMU nebude do budoucna označována zkratkou 
„DIFA“, ale „DF“.  

 Děkan oznámil senátu svůj návrh přesunout pravidelné uvádění premiér Studia Marta a 
Divadla na Orlí z neděle na čtvrtek, k čemuž již se pozitivně vyjádřilo kolegium děkana, 
rozšířené kolegium děkana (za přítomnosti vedoucích ateliérů, kabinetů i laboratoří). AS 
DIFA tento návrh akceptoval bez připomínek.  
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 Děkan oznámil, že se chystá předložit na kolegiu rektora návrh k prodloužení zimního 
semestru o jeden týden, aby akademický rok JAMU začínal společně s ostatními 
brněnskými VŠ. 

 Děkan informoval o uskutečněném setkání s akademickou obcí (přítomno bylo jen 6 
studentů, jeden pedagog a děkan s tajemníkem) věnovanému využití a režimu „klidové 
místnosti“ (studenti mimo jiné navrhovali doplnění nádobí, snížení hluku způsobeného 
automaty a přehledné označení vegetariánských potravin). Prostor pro otevřené konzultace 
studentů s děkanem bude vždy I. čtvrtek v měsíci od 13.30h v pracovně děkana - nejblížší 
termín je tedy čtvrtek 7. prosince 2017. 

 Senátoři Steinbauer a Čaban připomínali potřebu společného hodnocení oslav 70. výročí 
JAMU a požadovali vybudování systému komplexního hodnocení projektů napříč ateliéry. 

 Senátor Dostálek vznesl dotaz, zda by nebylo vhodné pojmenovat míru, v jaké pedagogové 
oficiálně zastupují školu i na svých soukromých sociálních účtech. 

 (Po tomto bodě opustil děkan z časových důvodů zasedání a na další dotazy senátu odpovídal tajemník.) 
 
ad. 3 

 Senátoři Svozílek a Čaban navrhují posílit signál Wifi – především v učebnách hereckých 
ateliérů. Tajemník informoval o chystané obměně routerů, která je v plánu na příští rok, a 
slíbil, že společně se správou majetku, medií a OVISem provedou patřičná měření za 
účelem zjištění, kde je signál potřeba posílit 

 Předseda připomenul plánované zaslání dotazníků k diskuzi o hodnocení uměleckých 
výkonů, které bylo přislíbeno na předminulém rozšířeném kolegiu děkana. Z následné 
diskuze k tomuto tématu vyplynulo, že by bylo vhodné projednat v rámci jednotlivých 
studijních programů s jejich garanty doporučení metodiky oponentských posudků. 

 
  
 
 
 
 

Do 1. 12. 2017 pošle děkanát senátorům návrhy chytaných dokumentů (včetně Statutu DF a 
Řádu habilitačních a profesorských řízení JAMU) elektronickou poštou k diskuzi a připomínkám. 

 
 

Příští zasedání se bude konat ve středu 20. 12. od 8.00 hod. v pracovně děkana. 
Jeho tématem bude schvalování návrhů JŘ AS DF JAMU, VŘ AS DF JAMU,  

JŘ UR DF JAMU, DŘ DF JAMU a Statutu DF JAMU. 
. 

 
 
 
 
  
  
 
             
zapsal          verifikoval                                                                                                  
Petr Theodor Pidrman        Lukáš Rieger                                                               


